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                                  P R O T O K Ó Ł   Nr  I/1/10 
 
 
 
z pierwszej  sesji Rady Miejskiej w Skalbmierzu odbytej w dniu   
2 grudnia 2010  r  w sali  konferencyjnej Miejsko-Gminnego Ośrodka  
Kultury w Skalbmierzu przy ul. Szkolnej 1   
 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 12-tej a zakończono o godzinie 13,30 
 
                                                     Stan radnych  15 osób                                                                     
                                                     Obecnych  15  radnych 
 
 
W sesji udział wzięli radni Rady Miejskiej według listy obecności, Burmistrz 
Miasta i Gminy Pan Michał Markiewicz, sekretarz Miasta i Gminy  Pan 
Mirosław Magnes, Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w 
Skalbmierzu Pani  Helena  Agata  Jackiewicz, kierownicy referatów Urzędu 
Miasta i Gminy, kierownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi wg listy 
obecności. 
 
 
             Ad 1.    Pierwszą sesję  nowo wybranej Rady Miejskiej w Skalbmierzu  
na okres kadencji 2010 – 2014 otworzył radny senior Pan Tadeusz Kotyza,  
powitał  radnych oraz pozostałe uczestniczące osoby. 
Stwierdził, , że w sesji bierze udział 15 radnych, sesja jest uprawniona do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Zwrócił się z prośbą do Przewodniczącej Miejskiej Komisji Wyborczej Pani 
Agaty  Jackiewicz o wręczenie zaświadczeń potwierdzających wybór Radnych 
Rady Miejskiej w Skalbmierzu oraz wybór Pana Michała Markiewicza na 
Burmistrza Miasta i Gminy 
 
Pani  Helena  Agata Jackiewicz  Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 
wręczyła radnym oraz Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze 
 
             Ad 2.  Przewodniczący obrad  przystąpił do przeprowadzenia 
ślubowania radnych,  poinformował w jaki sposób będzie się odbywać 
ślubowanie, poprosił najmłodszego radnego Pana Waldemara Musiał  
o odczytywanie kolejno radnych 
Przewodniczący obrad odczytał rotę ślubowania: 
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„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczpospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 
obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie 
dobro mojej gminy i jej mieszkańców” 
 
Następnie radni kolejno wyczytywani wypowiadali  „ślubuję, tak mi dopomóż 
Bóg” 
 
Przewodniczący obrad poinformował, że radni którzy złożyli ślubowanie objęli 
mandat radnego Rady Miejskiej w Skalbmierzu 
          
 
 Przewodniczący obrad  przedstawił porządek obrad sesji: 
 
1/ Otwarcie sesji 
2/ Ślubowanie radnych 
3/ Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej  
4/ Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
5/ Projekty uchwał w sprawie ustalenia ilości stałych Komisji Rady Miejskiej  
i ich liczbowego i osobowego składu 
 
radny Jan Śliwa zgłosił wniosek aby w dniu dzisiejszym rozpatrzyć  tylko 
projekt uchwały w sprawie ilości Komisji a składy  osobowe Komisji po 
zgłoszeniu radnych w jakiej Komisji by chcieli pracować 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego Śliwy 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie 
Następnie Przewodniczący obrad poddał po głosowanie przyjęcie porządku 
obrad z uwzględnieniem wniosku radnego Śliwy 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 
 
                     Ad 3. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 
 
 Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 
  
 Radny Wiesław Krawiec zgłosił  Pana Jana Śliwę  -  wyraził zgodę na 
kandydowanie 
Radny Tadeusz Kotyza zgłosił Pana Włodzimierza Wiertka  -  nie wyraził zgody 
na kandydowanie,  uzasadniając, że w obecnej kadencji zostali wybrani nowi 
ludowcy tak zwani pseudoludowcy,   ubliżyłbym starym ludowcom co siedzą na 
tej sali dla których  Bóg, Honor, Ojczyzna są priorytetem, gdzie głównym celem 
jest obrona interesów wsi polskiej,  które bronililiśmy od szczebla gminnego 
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poprzez wojewódzki do centralnego ale i jak to miało miejsce w Słupsku gdzie 
razem z ludowcami byliśmy na froncie walki o sprawy chłopskie przeciwko 
nam stały oddziały ZOMO i ci co stali przeciwko nam dzisiaj reprezentują 
Polskie Stronnictwo Ludowe, dla mnie jest dyshonorem     abym ja był z takimi 
osobami  jak Włosowicz, Janus czy Wójcik  
Drugi temat to my jako Rada i ja jako Przewodniczący Rady w ostatniej 
kadencji daliśmy Burmistrzowi Miasta i Gminy największe uposażenie  
12 tys zł plus niekontrolowane wyjazdy służbowe, przez 4 lata nie było kontroli 
finansowej funkcjonowania gminy,  zwrócił się do Pana Zbigniewa Bator czy 
Komisja Rewizyjna kontrolowała stan budżetu,  Pan Bator Zbigniew wyjaśnił, 
że Komisja Rewizyjna działała zgodnie z przyjętym planem pracy 
Pan Wiertek kontynuując swą wypowiedź powiedział, że tak dalej nie może być, 
te sprawy będą  upubliczniane, jeśli przekroczył swoje uprawnienia jako 
Przewodniczący Rady to poniesie konsekwencje, nawiązał do prywatyzacji 
PRIMA-BUD, zawieranych umów dzierżawnych,   radni zwrócili uwagę Panu 
Wiertkowi, że ta wypowiedź jest nie w temacie, Pan Wiertek zwrócił się do 
radnych aby nie dali się zastraszyć  
 
Radny Tadeusz Kotyza   zgadzam się z wypowiedzią Pana Wiertka i cieszę się, 
że będę miał jeszcze jedną osobę, która będzie mnie w tych sprawach wspierała 
 
Radny Jerzy Włosowicz – krótko  chciałem się ustosunkować do wypowiedzi  
Pana Wiertka, zostały naruszone moje dobra osobiste i podejmę  odpowiednie  
kroki, odbiję radnym książeczkę wojskową i udowodnię czy byłem w ZOMO 
czy nie 
 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur do 
komisji skrutacyjnej 
 Radny  Czapla Jerzy zgłosił Pana Stanisława Grądek – wyraził zgodę 
 Radny  Włosowicz Jerzy zgłosił Panią Beatę Blady – wyraziła zgodę 
 Radny Krawiec Wiesław  zgłosił Pana  Jerzego Czaplę – wyraził zgodę 
 
Komisja skrutacyjna ukonstytuowała się i na Przewodniczącą Komisji wybrana 
została Pani Beata Blady 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie skład komisji skrutacyjnej 
Skład komisji skrutacyjnej został przyjęty jednogłośnie 
 
Przewodniczący obrad prosi komisję skrutacyjną o przystąpienie do procedury 
głosowania  i ogłasza 10 minutową przerwę 
 
Po przerwie przewodniczący obrad wznawia obrady 
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Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej  odczytała protokół z przeprowadzonego  
głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 
 
Zgodnie z odczytanym protokołem Przewodniczącym Rady Miejskiej na okres 
kadencji 2010 – 2014  został wybrany Pan Jan Śliwa 
 
Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie  wyboru Pana 
Jana Śliwa  na  Przewodniczącego Rady Miejskiej a następnie  projekt uchwały 
poddał pod głosowanie 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Przewodniczący obrad Pan Tadeusz Kotyza  pogratulował nowo wybranemu 
Przewodniczącemu i prosił o dalsze prowadzenie obrad. 
Równocześnie zwrócił się do nowo wybranego Przewodniczącego Rady 
Miejskiej, Pana Burmistrza o potraktowanie nas opozycji w sposób  właściwy 
W poprzedniej kadencji czułem się radnym jak gdyby drugiej kategorii a 
przecież też wybrali nas społeczeństwo większością głosów, proszę żebyśmy 
byli traktowani jednakowo 
 
Uczestnicy sesji złożyli gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej panu Janowi Śliwa 
 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Jan Śliwa  przejął dalsze prowadzenie obrad sesji 
 
                
                    Ad 4.  Wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący Rady informuje, że zgodnie ze statutem wybieramy dwóch 
wiceprzewodniczących i zwraca się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
 
Radny Włodzimierz Wiertek zgłasza Panią Blady Beata  -  nie wyraziła zgody 
na kandydowanie 
Radny Janus Jan  zgłasza Pana  Jerzego Włosowicza – wyraził zgodę na 
kandydowanie 
Radny Bator Zbigniew zgłasza Pana Wiesława Krawiec  -  wyraził zgodę na 
kandydowanie 
Radny Wiertek Włodzimierz zgłasza Pana Zbigniewa Bator  -  nie wyraził 
zgody na kandydowanie 
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Przewodniczący Rady prosi komisję skrutacyjną o przygotowanie kart do 
głosowania 
Radni przystępują do aktu głosowania 
 
Przewodniczący rady ogłasza 10 min przerwę 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady wznawia obrady, prosi przewodniczącą 
komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z przeprowadzonego głosowania 
 
Przewodnicząca Komisji skrutacyjnej Pani Beata Blady odczytuje protokół z 
przeprowadzonego głosowania 
 
Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej zostali Pan Jerzy Włosowicz i Pan 
Wiesław Krawiec 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru na 
wiceprzewodniczących Rady  Pana Jerzego Włosowicza i Pana Wiesława 
Krawca a następnie poddał  projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
                   Ad  5. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ilości stałych Komisji 
Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący proponuje utworzenie trzech Komisji: 
 
 - Komisji Rewizyjnej 
 - Komisji Budżetu Finansów Zdrowia Oświaty Spraw Socjalnych Kultury i 
Sportu 
 -  Komisji Rolnictwa Handlu Usług Ochrony Środowiska oraz Spraw 
Obywatelskich 
 
a następnie poddaje pod głosowanie projekt uchwały 
Uchwała została podjęta jednogłośnie 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych aby w terminie do 7 grudnia 
/wtorek/ zadeklarowali swą przynależność do pracy w poszczególnych 
Komisjach 
 
 
 
Przewodniczący rady informuje, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
zamyka pierwszą sesje Rady Miejskiej, a następnie  zapoznaje  radnych ze 
stanowiskiem Państwowej Komisji Wyborczej, która wyraża opinie, że zgodnie 
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z art. 29 a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym sesja, na której burmistrz ma 
złożyć ślubowanie powinna być zwołana przez przewodniczącego nowej 
kadencji i wypełniając wymienione uwarunkowania  ogłasza, że  zwołuje drugą 
sesję Rady Miejskiej, która odbędzie się za 15 minut   w tej sali 
 
 
 
 
                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 
                                                                                     Jan  Śliwa 
Prot. W.Konderak 


